

English version follows



Rohit Khuller, MBA, CFA

Vice-président, Gestion d'investissement, Associé
Letko Brosseau

Rohit Khuller est diplômé du Delhi College of Engineering (B.Eng), ainsi que de l'Université McGill (MBA). Titulaire de la charte de CFA®, il a également complété le General Management Program (GMP) de Harvard School of Business.

Avant de se joindre à Letko Brosseau en 1998, il a occupé un poste d'ingénieur commercial principal à Carrier Aircon Ltd, après avoir complété des stages au sein de grandes entreprises telles que Suzuki India, Indian Airlines et Bank of America.

Son parcours à l'intérieur de diverses industries comme l'automobile, l'aérospatiale et les banques dans plusieurs pays, a permis à M. Khuller d'approfondir ses connaissances dans différents domaines. Après 25 ans chez Letko Brosseau, il est aujourd'hui Vice-président, Gestion d'investissement et membre du Conseil d'investissement qui supervise la stratégie de portefeuille et la gestion des risques à l'égard de tous les actifs de la société. De plus, il est Gestionnaire de portefeuille responsable des placements en actions des marchés émergents de Letko Brosseau.

M. Khuller est reconnu pour son talent d'investisseur, sa forte capacité d'analyse et sa diligence dans son travail.



Rohit Khuller, MBA, CFA

Vice President, Investment Management, Partner
Letko Brosseau

Rohit Khuller is a McGill University graduate (MBA) with a bachelor's in engineering from Delhi College (B. Eng). A CFA® charter holder, he has also completed the Harvard Business School General Management Program (GMP).

Prior to joining Letko Brosseau in 1998, he held a senior sales engineering position at Carrier Aircon Ltd, after completing internships with major companies such as Suzuki India, Indian Airlines and Bank of America.

Mr. Khuller's career in various industries such as automotive, aerospace and banking in several countries has enabled him to deepen his knowledge in different fields. After 25 years with Letko Brosseau, in addition to his role as Portfolio Manager, he is now Vice President, Investment Management and member of the Investment Council, overseeing portfolio strategy and risk management for all the company's assets, and is responsible for the firm's emerging markets equity investments.

Mr. Khuller is recognized for his talent as an investor, his strong analytical skills, and his diligence in his work.